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Geachte heer Westenenk, 

 

 

 

Op 6 mei 2025 hebben wij schriftelijke vragen van u, namens de fractie GemeenteBelangen, ontvangen over de 

vergoeding gymnastiekonderwijs.  Wij kunnen uw vragen als volgt beantwoorden. 

 

 

1. Kan het college aangeven wat er in de periode van maart 2024 t/m heden is gedaan met het verzoek 

van de betreffende stichtingen waarbij wordt aangegeven waarom een en ander zo lang duurt? 

Antwoord: 

Tijdens een bijeenkomst met de stichtingsbesturen in maart 2024 hebben wij een feitenonderzoek 

aangekondigd om meer inzicht te verkrijgen in de verschillende situaties van de stichtingen. Daar brachten zij 

de vraag in over de klokuurvergoeding voor het bewegingsonderwijs. Het “vraagstuk klokuurvergoeding”  is 

onderdeel van het feitenonderzoek. In het vierde kwartaal 2024 is gestart met het onderzoek. Wij hebben 

informatie opgevraagd bij de stichtingsbesturen, onder andere over het bewegingsonderwijs. Planning was 

om de stichtingsbesturen uiterlijk 1 april 2025 te informeren over de uitkomsten en onze gedachtegang over 

het vervolgtraject, waarbij de klokuurvergoeding prioriteit heeft. Een aantal stichtingsbesturen gaf aan dat de 

aangegeven aanlevertermijn niet haalbaar was. Medio maart 2025 hebben wij de laatste informatie 

ontvangen. Hierdoor is onze oorspronkelijke planning van 1 april doorgeschoven naar 1 juli 2025. De 

stichtingsbesturen zijn hierover geïnformeerd.  

 

 

2. In hoeverre is er voor het Sportbedrijf sprake van een dubbele vergoeding; huurvergoeding en 

normvergoeding gymnastiekonderwijs? En hoe verhoudt zich een en ander ten opzichte van de 

vergoeding die de gemeente beschikbaar stelt aan de stichtingen in de buurtdorpen? 

Antwoord: 

Deze vragen maken onderdeel uit van ons onderzoek. Wij verwijzen u naar ons antwoord op vraag 3. 

  



 

 

 

3. Kan het college aangeven wanneer de raad geïnformeerd wordt over de uitkomsten van het onderzoek 

m.b.t. de vergoeding voor het gymnastiekonderwijs in de buurtdorpen dan wel een concreet voorstel 

tegemoet kan zien? 

Antwoord: 

Het onderzoek is nog niet klaar. Voor 1 juli worden de stichtingsbesturen geïnformeerd over de uitkomsten 

van de klokuurvergoeding. Indien nodig komen we zo spoedig mogelijk terug met een voorstel. 

  

 

Wij hopen u hiermee voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet 

burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte, 

       

 

de secretaris de burgemeester 

Monique van Esterik Rob Zuidema 

 


